



KUWAIT HEAD OFFICE

r:O 565 3546, Satat 13036, Kuwati Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqab Tel +965 22243333 | Fax +965 22411901 www.mazayaholding.com DUBAL OFFICE

P.O. Bex 116488. Duba: Mazeva Businoss Avenue | Junieiran Lake Tower AAT Tower | 45th Flooi Tel +971.4.3635455/6 | Fax +971.4.3635457/8

التاريخ: 2021/05/11 مرجع: MAZ-CS-05-2021-0134

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت تحية طيبة وبعد،،،

## الموضوع: الإفصاح عن المساهمة في تأسيس شركة مساهمة مقفلة اغراضها طبية

### Subject: Disclosure about participating in the establishment of a closed Kuwaiti shareholding company for medical purposes

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة (5) من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومة الجوهرية.

Reference to the above subject, and to paragraph 5 of article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached the material information disclosure.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

أنور السيد صالح

مدير – الإدارة القانونية والالتزام

M A Z A Y A (قيصان) ديناويد طيصانا ليان طاطاتي يثنا AL MAZAYA HOLDING CO. KS.C.P.(HOLDING)

المرفقات:

= نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية





#### KUWAIT HEAD OFFICE

F.C. 6.35 3046. Satal 34036, Kewad Mazaya Tower 01 (25th Floor | At Morgab Tel 3965 22243333 | Fax +965 22413901 www.mazayaholding.com DUBAL OFFICE P.O. Box 116488, Dubai Mazava Business Avenue | Jumeirah Lake Towers AA1 Tower | 45th Floor

AAT TOWER | 45th Floor Tell = 971 4 362545575 | Fax + 971 4 363545778

# نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2021/05/11	2.40
شركة المرايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)	إبير اللبركة المدرجة
قامت شركة المزايا القابضة شم كع بالدخول في نشاط جديد عن طريق المساهمة بتأسيس أشركة مساهمة كويتية مقفلة أغراضها طبية بنسبة قدرها 50 % من رأس مال الشسركة المصدر والبالغ قدره 1,500,000 د ك (مليون وخمسمانة ألف دينار كويتي) والمدفوع منه 500,000 د ك (خمسمانة ألف دينار كويتي).	المطومة الجوهرية
لا يوجد أثر حالي على المركز المالي للشركة.	الر البطوسة الجوسرية على الموكر المطي للشركة

# Form for disclosing material information

Date	11/05/2021
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Material information	Al Mazaya Holding Company KSCC has entered a new field through participating in the establishment of a closed Kuwaiti shareholding company for medical purposes with a 50% stake of the company's authorized and issued share capital amounting to 1,500,000 Kuwaiti Dinars (one million five hundred thousand Kuwaiti dinars) of which 500,000 Kuwaiti dinars are paid (Five Hundred Thousand Kuwaiti Dinars)
Effect of the material information on the company financial position	There will be no current impact on the Company's financial position.